



2026 CANADIAN SENIOR TRIPLES CHAMPIONSHIP

AUG 25-29



CHAMPIONNAT CANADIEN DE TRIPLES SENIOR

AUG 25-29

Canada 



**Bowls
Canada
Boulingrin**

Windsor Lawn Bowling Club
2 Memorial Dr.
Windsor, ON, N8X 5C8
www.wlbc.ca

Schedule

Day 1 • Tuesday August 25th

- 1:00 **Opening Ceremonies**
 - Parade of Competitors
 - O Canada: Julie Leadbetter
 - Land Acknowledgment: Mary Lou Demers
 - Greetings from WLBC: Wayne Wright (President)
 - Greetings from BCB: Britany Gordon
 - Greetings from OLBA: Karen Atkin
 - Greetings from Province of Ontario: Mike Lesperance
 - Greetings from City of Windsor: Renaldo Agostino
 - Greetings from Tourism Windsor-Essex: Gordon Orr
 - Message from the Event Convenor
 - Conditions of Play from the Chief Umpire
 - Ceremonial First Bowl
- 1:30 • Game 1

Day 2 • Wednesday August 26th

- 9:30 • Game 2
- 11:45 • Lunch
- 12:45 • Game 3

Day 3 • Thursday August 27th

- 9:30 • Game 4
- 11:45 • Lunch
- 12:45 • Game 5

Day 4 • Friday August 28th

- 9:30 • Game 6
- 11:45 • Lunch
- 12:45 • Game 7
- 3:00 • Happy Hour
- 4:30 • Reception

Day 5 • Saturday August 29th

- 9:30 • Women's Medal Matches
- 11:45 • Lunch
- 12:45 • Men's Medal Matches
- 3:00 • Medal Presentations
- Closing Ceremonies



Patrimoine
canadien

Canadian
Heritage



Bienvenue au Championnat canadien de triples seniors 2026!

Alors que les meilleures équipes de triples seniors du Canada se réunissent pour cet événement d'envergure, nous célébrons le dévouement, le talent et la passion durable qui caractérisent notre sport. Ces championnats témoignent d'un engagement de toute une vie envers l'excellence et nous rappellent que les accomplissements sportifs n'ont pas d'âge.

Tout au long de la semaine, les meilleurs athlètes seniors du pays démontreront la précision, l'esprit d'équipe et le sens du fair-play qui font du bowling un sport aussi respecté qu'enrichissant.

J'adresse mes sincères remerciements à Bowling Canada, au Windsor Lawn Bowling Club, ainsi qu'aux nombreux bénévoles et organisateurs dont le travail acharné et l'engagement ont rendu ce championnat possible.

À tous les concurrents et concurrentes, je souhaite beaucoup de succès ainsi qu'une semaine de compétition agréable et mémorable alors que vous visez les honneurs nationaux.

L'honorable Adam van Koeverden
Secrétaire d'État (Sports)

Welcome to the 2026 Canadian Senior Triples Championships!

As top senior triples teams from across Canada come together for this premier event, we celebrate the dedication, skill and enduring passion that define our sport. These championships are a testament to a lifelong commitment to excellence and a reminder that athletic achievement knows no age.

Throughout the week, some of Canada's finest senior athletes will demonstrate the precision, teamwork, and sportsmanship that make lawn bowls such a respected and rewarding sport.

I extend my sincere thanks to Bowls Canada, the Windsor Lawn Bowling Club, and the many volunteers and organizers whose hard work and commitment have made this championship possible.

To all competitors, I wish you every success and an enjoyable, memorable week of competition as you strive for national honours.

The Honourable Adam van Koeverden
Secretary of State (Sport)

Canada



BOWLS CANADA BOULINGRIN

2451 Riverside Drive
Ottawa (ON) K1H 7X7



Chers athlètes, entraîneurs et partisans,

Bienvenue au Championnat senior de triplettes 2026!

C'est un plaisir de vous accueillir à Windsor, en Ontario, et au Windsor Lawn Bowling Club à l'occasion de cette compétition nationale de boulingrin. Réunissant les meilleurs athlètes du pays dans cette discipline, ce championnat représente le summum de la compétition nationale et célèbre le dévouement, le talent et l'esprit sportif qui continuent de renforcer notre discipline.

L'organisation d'un championnat national exige un engagement extraordinaire, et je tiens à exprimer ma sincère gratitude au Windsor Lawn Bowling Club, au comité d'organisation hôte et aux nombreux bénévoles dont le travail sans relâche, l'enthousiasme et l'hospitalité ont rendu cet événement possible. Vos efforts garantissent aux athlètes comme aux visiteurs de vivre une expérience exceptionnelle lors de ce championnat.

À nos arbitres, officiels techniques et membres du personnel de l'événement, merci pour votre professionnalisme, votre expertise et votre dévouement. Votre engagement à l'égard de l'esprit sportif et de l'excellence permet à nos athlètes de concourir avec confiance et intégrité.

À nos athlètes, félicitations d'avoir mérité l'occasion de représenter votre province lors de ce championnat. Le fait d'être parvenus à ce stade témoigne de votre engagement, de votre persévérance et des innombrables heures d'entraînement. Concourez avec détermination, respectez vos adversaires, relevez le défi et prenez le temps de profiter des liens d'amitié et des souvenirs qui rendent les championnats nationaux si spéciaux.

Nous tenons également à remercier chaleureusement Sport Canada, le gouvernement du Canada, nos partenaires, nos commanditaires ainsi que les nombreuses personnes et organisations dont l'engagement en faveur de notre sport contribue à rendre possibles des événements comme celui-ci.

Que vous participiez en tant qu'athlète, entraîneur, arbitre, bénévole ou simple partisan depuis les tribunes, merci de prendre part à cette célébration du boulingrin canadien. Je souhaite à chacun et à chacune une semaine de compétition exceptionnelle, des amitiés durables et un séjour agréable à Windsor, en Ontario.

Bonne chance à nos concurrents et profitez pleinement Championnat senior de triplettes 2026!

Cordialement,

Anne Mathewson
Présidente du conseil d'administration



BOWLS CANADA BOULINGRIN

2451 Riverside Drive
Ottawa (ON) K1H 7X7



Dear Athletes, Coaches, and Supporters,

Welcome to the 2026 Senior Triples Championships!

It is a pleasure to welcome you to Windsor, Ontario and the Windsor Lawn Bowling Club for this national lawn bowls competition. Bringing together the nation's top athletes in this discipline, these Championships represent the pinnacle of domestic competition and celebrate the dedication, talent, and sportsmanship that continue to strengthen our sport.

Hosting a national championship requires an extraordinary commitment, and I would like to extend my sincere appreciation to the Windsor Lawn Bowling Club, the Host

Organizing Committee, and the many volunteers whose hard work, enthusiasm, and hospitality have made this event possible. Your efforts ensure that athletes and visitors alike enjoy an exceptional championship experience.

To our umpires, technical officials, and event staff, thank you for your professionalism, expertise, and dedication. Your commitment to fair play and excellence allows our athletes to compete with confidence and integrity.

To our athletes, congratulations on earning the opportunity to represent your province at these Championships. Reaching this stage is a testament to your commitment, perseverance, and countless hours of practice. Compete with determination, respect your opponents, embrace the challenge, and take time to enjoy the friendships and memories that make national championships so special.

We also gratefully acknowledge the continued support of Sport Canada, the Government of Canada, our partners, sponsors, and the many individuals and organizations whose investment in our sport helps make events like these possible.

Whether you are competing, coaching, officiating, volunteering, or cheering from the sidelines, thank you for being part of this celebration of Canadian lawn bowls. I wish everyone an outstanding week of competition, lasting friendships, and an enjoyable stay in Windsor, Ontario.

Best of luck to our competitors and enjoy the 2026 Senior Triples Lawn Bowling Championships!

Sincerely,

Anne Mathewson

Chair

BCB Board of Directors



(613) 244-0021



(613) 244-0041



office@bowlscanada.com

Web: www.bowlscanada.com

Women's/Femmes Triples/Tripes

Alberta

Lorna Hatton
Leona Hatton
Theresa Li

British Columbia

Susan Métivier
Gayle Waddell
Fanny Yeung

Manitoba

Betty Van Walleggham
Barb Heinrichs
Brenda Frank

New Brunswick

Ann Cliche
Marilyn S. Taylor
Lana Moulard

Nova Scotia

Ann Siteman
Debby Purdy
Carolyn Reeves

Ontario-1

Marion Brunton
Penny Heneke
Sophie Burrow

Ontario-2

Glenda Courtice
Pat Rawluk
Heather Comba

Saskatchewan

Jacqueline Adams
Beverley Coutts
Karen Gilles Theison

Men's/Hommes Triples/Tripes

Alberta

Peter Mok
Ken Olsvik
Brent Warren

British Columbia-1

Jim Guszowaty
Dave Baldwin
Bill Pattinson

British Columbia-2

Dennis Verge
John Eyre
Nick May

Manitoba

Bob Van Wallenghem
Ray Saurette
Bob Cowie

Ontario-1

Glen Patton
Gary Butineau
Vincent Donohoe

Ontario-2

Wayne Christie
Larry McLellan
Andy Davis

Quebec

John Devlin
Andy Wepruk
Gilles Cayer

Saskatchewan

Al Hastings
Murray Pituley
Larry Grychowski

Umpires/Arbitres

Ying-Yu Leng

Cary Lucier

Dwayne Hauck



Ontario Lawn Bowls Association



August 2026

Au nom du conseil d'administration et du comité des championnats de l'Association de boulingrin de l'Ontario, c'est un réel plaisir de souhaiter la bienvenue à tous les participants, officiels et partisans qui assistent aux Championnats canadiens de triples seniors 2026.

Je tiens à exprimer ma sincère gratitude à la direction et aux bénévoles du Windsor Lawn Bowling Club pour leur soutien indéfectible et leur dévouement dans l'organisation de ce championnat. On dit souvent, et avec raison, que les bénévoles sont la force vive de notre organisation.

À tous les compétiteurs : que ce championnat vous procure des expériences mémorables, des matchs animés et l'occasion de tisser des liens d'amitié durables. Nous espérons que vous prendrez le temps de découvrir la ville de Windsor, du parc de sculptures le long du front de rivière jusqu'à ses musées, ses galeries d'art et son casino, ou que vous vous rendrez un peu plus loin à la Pointe-Pelée (le point le plus méridional du Canada continental) pour y découvrir son vignoble, l'observation des oiseaux et ses nuits étoilées.

Bonne chance à toutes les équipes. Que vos efforts soient récompensés et que votre passion pour ce sport continue de s'épanouir.

Bon boulingrin à tous,

A handwritten signature in black ink, reading "Karen Atkin".

Karen Atkin, Présidente

Association de boulingrin de l'Ontario

olba@olba.ca

On behalf of the Board of Directors and the Championship Committee of the Ontario Lawn Bowls Association, it is my pleasure to extend a warm welcome to all participants, officials, and supporters attending the 2026 Canadian Senior Triples Championships.

I wish to express my sincere gratitude to the Windsor Lawn Bowling Club's executive and volunteers for their tireless support and dedication in hosting this championship. It is often said, and rightly so, that volunteers are the lifeblood of our organization.

To all competitors: may this championship provide you with memorable experiences, spirited matches, and the opportunity to forge lasting friendships. We hope that you take extra time to enjoy the City of Windsor from the sculpture park along the waterfront to the museums, art galleries and casino, or you go just down the road to Point Pelee (the southernmost point of Canadian mainland) with its winery, bird watching and dark sky nights.

Best of luck to every team. May your efforts be rewarded and your passion for the sport continue to thrive.

Good Bowling,

A handwritten signature in black ink, reading "Karen Atkin".

Karen Atkin, President

Ontario Lawn Bowls Association

olba@olba.ca

2026 Partners



&

